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Avklaringspunkter til møte med SD 14.05.2020 om byvekstavtale for 

Buskerudbyen 

 

 

Takk for rask og positiv respons på vårt brev av 20.03.2020. Det er positivt at det i 

møtet med statssekretær Ingelin Noresjø åpnes for å drøfte hvordan Buskerudbyen på 

best mulig måte kan legge opp sitt arbeid fram mot forhandlingene om en 

byvekstavtale.  

 

Det vil i møtet være ønskelig med en nærmere avklaring på følgende punkter som 

omtales i statsrådens brev av 15.04.2020: 

 

 Buskerudbyen følger nå opp lokalpolitiske vedtak fra tidligere i vår, og utarbeider 

et lokalpolitisk forhandlingsgrunnlag. Det er lagt opp til vedtak i kommuner og 

fylkeskommune i september, med ambisjon om oppstart av forhandlinger høsten 

2020. Det er ønskelig med en avklaring på om dette fortsatt er mulig.  

 

 Det fremkommer i brevet at før Buskerudbyen er aktuell for en byvekstavtale må 

retningslinjene for slike avtaler ligge til grunn, jf. for eksempel hvordan 

nullvekstmålet skal nås. Det er ønskelig å få mer informasjon i møtet om hva det 

ligger i dette. Er det SDs pågående arbeid med retningslinjene som må på plass før 

en forhandling kan komme i gang eller ligger det også forventninger/krav til 

Buskerudbysamarbeidet som SD mener må oppfylles?  

 

 Det vises til at føringene som ligger i regjeringspartienes bompengeavtale må 

være oppfylt før forhandlingene med Buskerudbyen kan starte. Buskerudbyen 

ønsker en målrettet og effektiv byvekstavtale uten bompengepakke. Det er derfor 

behov for å avklare hvilke føringer i bompengeavtalen som må være oppfylt. 

                              



 

 

 
 

 SD skriver at frem til en ev. byvekstavtale foreligger videreføres midlene i 

belønningsavtalen. Betyr dette at det kan legges til grunn at Buskerudbyen er 

garantert belønningsmidler også etter at nåværende avtale går ut i 2021, forutsatt 

at kriteriene for ordningen oppfylles? 

 

Med vennlig hilsen 

På vegne av ordførerne i kommunene Drammen, Lier, Øvre Eiker og Kongsberg og 

fylkesrådet i Viken fylkeskommune. 
 

 

 

Monica Myrvold Berg 

Ordfører i Drammen kommune 

Leder av ATM-utvalget (styringsgruppen for Buskerudbysamarbeidet) 

 

 

 

 

Kopi til: 

Drammen kommune    

Lier kommune    

Øvre Eiker kommune    

Kongsberg kommune    

Viken fylkeskommune    

Statens vegvesen    

Jernbanedirektoratet    

Fylkesmannen i Oslo og Viken    

 

 

 


